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Diskussionmöte

Detta styrelsemöte var ett rent diskussionmöte och inget protokoll fördes, således togs inga
beslut varför det inte kräver justering. Punkter som diskuterades var:

Årets nolla-ceremonin vid nollegasquen

Kårkontakt Sofia Henrysson kommenterade på att ceremonin kan se lite olämplig ut om någon
utomstående ser den, och den bör tänkas över.

Funktionärer/förtroendevalda

Skillnaden mellan funktionärer och förtroendevalda diskuterades.
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